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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 33 

 

от редовно заседание, състояло се на 25.07.2017 г. 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова, Розита Еленова, 

София Владимирова – председател на СЕМ 

 

Начало на заседанието 11.00 часа, водено от София Владимирова – председател на 

СЕМ. Съставил протокола – Магдалена Сергиева. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. Доклад на техническата комисия за проверка на наличността и редовността на 

документите на кандидатите за генерален директор на Българската национална 

телевизия.  

Докладва: Председателят на комисията.  

2. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по:  

а) заявления от «РТЕ НЕТ» ООД и «Инвестор.БГ» АД, постъпили в Комисията за 

регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 на Закона за електронните 

съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на Закона за радиото и телевизията;  

б) уведомителни писма от «Радиокомпания СИ.Джей» ООД, «БТВ Медиа Груп» ЕАД и 

«Телевизия Европа» АД.  

Вносител: В. Савова.  

Докладва: Райна Радоева.  

3. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по 

административно-наказателни производства АУАН № №: НД-01-37, НД-01-38, НД-01- 

46 и НД-01-47/2017 г.  

Вносител: В. Савова.  

Докладва: Емилия Станева.  

4. Доклад на Дирекция «Обща администрация» за услуга, необходима за дейността на 

СЕМ.  

Вносител: Борислав Шабански.  

Докладва: Златка Георгиева.  

Разни. 

 

София Владимирова откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред.  

Розита Еленова: Г-жо Владимирова, бих искала в точка „Разни” да обсъдим писмото 

на АБРО и работната група по Критериите за децата. Тази седмица имаше събития, 

които може би трябва да обясня на колегите. 

София Владимирова каза, че е постъпило писмо от Държавната агенция за закрила на 

детето в тази връзка. Предложи дневният ред да бъде гласуван, като бъде включено 

предложението на г-жа Еленова. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред с предложението.  
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ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклад на техническата комисия за проверка на наличността и 

редовността на документите на кандидатите за генерален директор на Българската 

национална телевизия (Приложение т. 2).  

Розита Еленова: Г-жо Владимирова, трябва да докладвам за извършената работа на 

техническата комисия назначена с Ваша заповед № РД-13-90/11.07.2017 г., във връзка с 

процедурата за избиране на генерален директор на Българската национална телевизия. 

Комисията беше в състав: Председател – Розита Еленова; членове: Бетина Жотева, 

Емилия Станева и Доротея Петрова. На заседанието, което беше открито, присъстваха 

всички членове на комисията. Служител от дирекция „Обща администрация” на ЕСМ 

предостави 9 (девет) броя документи на кандидатите, подадени до изтичане на 

определения в Процедурата краен срок – 17:00 часа на 17.07.2017 г., поставени в 

запечатани пликове с входящ номер на всеки плик. Членовете на техническата комисия 

декларираха, че ще опазват тайната на информацията, станала им известна при 

проверка на документите на кандидатите. Комисията пристъпи към проверка на 

документите по реда на тяхното постъпване: Стоил Рошкев, Теодор Ангелов, Сашо 

Йовков, Валерий Тодоров, Тома Иванов, Радостслав Главчев, Иван Гарелов, 

Константин Каменаров, Емил Кошлуков. Комисията установи, че документите на 

кандидатите отговарят на условията на Закона за радиото и телевизията и Процедурата, 

приета с Решение № РД-05-159/18.10.2016 г., поради което предлага на СЕМ да 

допусне всички кандидати до втори етап – разглеждане на документите по същество. 

Благодарим на кандидатите за подготвените и предоставени документи, коректно, 

стриктно и някой стигащи до перфекционизам.  

София Владимирова каза, че в този случай срок за отстраняване на недостатъци по 

документите няма да има.  

Иво Атанасов: Мисля, че това за пръв път се случва. Винаги е имало констатирани 

недостатъци, за които е трябвало да се дава 7-дневен срок за отстраняването им. Ще 

използвам повода, за да кажа нещо – вчера, когато си тръгвах от работа, на входа на 

сградата ме срещна Радостслав Главчев. Ясно е, че по време на конкурс не е редно да се 

срещаме с кандидати, но не може и да се държим невъзпитано. Той носеше печатен 

вариант на своята концепция, тъй като бил подал ръкописен вариант и настояваше да я 

взема. Аз му обясних, че не мога да взема на стълбите каквито и да е документи. Още 

повече, че едва ли е редно, след като вече всички документи са в плик, да взимам нов 

документ. Няма как да знам дали е същата концепция.  

София Владимирова предложи да бъде гласуван доклада, както и оповестяване на 

сайта на СЕМ имената на кандидатите, допуснати до участие в следващия етап на 

процедурата.   

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Приема доклада на техническата комисия. 

Да се оповестят на сайта имената на кандидатите, допуснати до участие в процедурата. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по:  

а) заявления от «РТЕ НЕТ» ООД и «Инвестор.БГ» АД, постъпили в Комисията за 

регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 на Закона за електронните 

съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на Закона за радиото и телевизията;  

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3).  
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Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с чл.30, т.12 от Закона за електронните съобщения не възразява 

Комисията за регулиране на съобщенията, при спазване разпоредбите на Закона за 

електронните съобщения, да измени Разрешение № 02189/09.03.2017 г. за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 

на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 

радиоразпръскване на радиосигнали на територията на град Ихтиман, издадено на  

„РТЕ НЕТ” ООД, а именно:  

Изменя т. 1 от Приложение 1 „Технически параметри на електронната съобщителна 

мрежа”, която става както следва: 

„1. Разрешението дава право за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс 

– радиочестотен спектър, с честота на носещия сигнал на звука: 90.8 MHz.” 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с чл.30, т.12 от Закона за електронните съобщени, не възразява 

Комисията за регулиране на съобщенията, при спазване разпоредбите на Закона за 

електронните съобщения, да измени Разрешение № 02212/25.05.2017 г. за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 

на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 

радиоразпръскване на радиосигнали на територията на град Златоград, издадено на 

„Инвестор.БГ” АД, а именно:  

Изменя букви „е”, „ж”, „з“, „и“, „к“ и “л” от Приложение 1 „Технически параметри на 

електронната съобщителна мрежа”, съгласно приложението. 

 

б) уведомителни писма от «Радиокомпания СИ.Джей» ООД, «БТВ Медиа Груп» ЕАД и 

«Телевизия Европа» АД.  

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 9, във връзка с чл. 110, ал. 

1 и чл. 32, ал. 1, т.16, във връзка с чл. 125к, ал. 4, т. 1 от Закона за радиото и 

телевизията: 

І. Изменя общите условия на индивидуална лицензия за доставяне на 

радиоуслуга 01-002-01, с наименование “EНДЖОЙ/ N-JOY”, издадена на 

„Радиокомпания Си.Джей” ООД, както следва:  

 

Седалището и адресът на управление на доставчика се променя от гр. София, СО - 

район Оборище, ул. „Панайот Волов” № 3 на гр. София, СО – район „Триадица”, пл. 

„България” № 1 – Административна сграда на НДК, ет. 11.  

Всички останали разпоредби на индивидуална лицензия 01-002-01 остават 

непроменени. 

ІІ. Изменя общите условия на индивидуална лицензия за доставяне на 

радиоуслуга 1-002-02, с наименование “ДЖАЗ ФМ/ JAZZ FM”, издадена на 

„Радиокомпания Си.Джей” ООД, както следва:  
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Седалището и адресът на управление на доставчика се променя от гр. София, СО - 

район Оборище, ул. „Панайот Волов” № 3 на гр. София, СО – район „Триадица”, пл. 

„България” № 1 – Административна сграда на НДК, ет. 11.  

Всички останали разпоредби на индивидуална лицензия 1-002-02 остават непроменени. 

ІІІ. Изменя общите условия на индивидуална лицензия за доставяне на 

радиоуслуга 1-002-03, с наименование “КЛАСИК ФМ РАДИО/ CLASSIC FM RADIO”, 

издадена на „Радиокомпания Си.Джей” ООД, както следва:  

Седалището и адресът на управление на доставчика се променя от гр. София, СО - 

район Оборище, ул. „Панайот Волов” № 3 на гр. София, СО – район „Триадица”, пл. 

„България” № 1 – Административна сграда на НДК, ет. 11.  

Всички останали разпоредби на индивидуална лицензия 1-002-03 остават непроменени. 

ІV. На основание чл. 5, т. 2 от ТТРТД определя такса в размер на 450 

(четиристотин и петдесет) лв., платима в седемдневен срок от влизане в сила на 

решението, в брой – в касата на СЕМ на адрес гр. София, бул. „Шипченски проход” 69, 

ет.6, или по банков път. 

Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат промяната в раздел Трети на 

Публичния регистър. 

 

Уведомително писмо от „БТВ Медиа Груп” ЕАД. 

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Да бъдат вписани промените по партидата на „БТВ 

Медиа Груп” ЕАД, в раздел Първи, Трети и Четвърти в Публичния регистър на СЕМ. 

 

Уведомително писмо от „Телевизия Европа” АД. 

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Да бъдат вписани промените по партидата на 

„Телевизия Европа” АД, в раздел Първи и Трети в Публичния регистър на СЕМ.  

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по административно-наказателни производства АУАН № №: НД-01-37, НД-

01-38, НД-01- 46 и НД-01-47/2017 г.  

 

Главен юрисконсулт Станева докладва АУАН НД-01-37/23.05.2017 г., съставен за 

нарушение на разпоредбата на чл. 125в, т. 2, във връзка с чл. 126а, ал. 5, т. 1 от ЗРТ. 

(Приложение т. 4).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Възлага на председателя да издаде наказателно 

постановление. 

 

Главен юрисконсулт Станева докладва АУАН НД-01-38/26.05.2017 г., съставен за 

нарушение на разпоредбата на чл. 17, ал. 2 от ЗРТ, във връзка с т. 27 от Критериите за 

оценка на съдържание, което е неблагоприятно или създава опасност от увреждане на 

физическото, психическото, нравственото и/или социалното развитие на децата 
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(Критериите), приети от СЕМ и ДАЗД на основание чл. 32, ал. 5 от ЗРТ (Приложение т. 

5).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 (един) глас „против” (Мария Стоянова): 
Възлага на председателя да издаде наказателно постановление. 

 

Главен юрисконсулт Станева докладва АУАН НД-01-46/19.06.2017 г., съставен за 

нарушение на чл. 17, ал. 2 от ЗРТ, във връзка с т. 35 от Критериите за оценка на 

съдържание, което е неблагоприятно или създава опасност от увреждане на 

физическото, психическото, нравственото и/или социалното развитие на децата 

(Критериите), приети от СЕМ и ДАЗД на основание чл. 32, ал. 5 от ЗРТ (Приложение т. 

6). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 (един) глас „въздържал се” (Мария 

Стоянова): Възлага на председателя да издаде наказателно постановление. 

 

Главен юрисконсулт Станева докладва АУАН НД-01-47/28.06.2017 г., съставен за 

нарушение на чл. 17, ал. 2, във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 5 от ЗРТ (Приложение т. 7). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 (един) глас „против” (Иво Атанасов): 
Прекратява административно-наказателното производство. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклад на Дирекция «Обща администрация» за услуга, 

необходима за дейността на СЕМ (Приложение т. 8).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Да бъде сключен нов едногодишен договор с 

„Булсатком” ЕАД, за предоставяне на кабелна телевизия за офиса в гр. София, считано 

от 01.09.2017 г., при финансовите условия описани в доклада.   

 

Разни: 

Предложение от Розита Еленова да бъде разгледано писмото от АБРО и да бъде 

обсъдена темата за работната група по промяна на Критериите. 

Розита Еленова: Колеги, аз ще взема думата, защото миналата седмицата 

председателствах заседанието, на което решихме да напишем писмо до Комисията по 

култура и медии и вицепремиера Валери Симеонов. Решението, което взехме във 

връзка с патовата ситуация, в която попада работната група. В същата седмица се 

наложи  да отида в Комисията по културата и медиите във връзка с промяната в закона 

– СЕМ да не се отчита на шест месеца, а на година. В точка „Разни”, обаче, комисията 

беше включила писмото от Мрежата за децата и помолиха да остана, т.е. съобщиха го 

половин, един час преди това. Поискаха да се информират и тази информация им беше 

дадена – какво се случва, защо им пише Мрежата за децата, защо се налага да се пише 

до толкова много получатели. От друга страна работната група е получила писмо от 

АБРО, в което молят да се продължи в същите темпове и тази работна група да работи. 

Разбирам, че от снощи има предложение и от Агенцията за децата, така че аз се 

извинявам за проекто писмото, което получихте вчера. Г-жа Стоянова изрази веднага 
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своите съображения, за което беше абсолютно права, но аз бях спряла писмото още 

сутринта. Сега е ред да обсъдим, с оглед така създалите се обстоятелства и 

променящата се среда, да не се пишат писма, а да има още една среща на тази работна 

група, при условие, че АБРО  държат на нея, а виждаме, че и Агенцията е узряла. Аз не 

съм видяла колегите какво са ни написали, но явно имат желание да се седне отново на 

масата. Това е от моя страна.  

Старши юрисконсулт Петрова: Писмото, което е получено е персонално до мен, но е 

заведено в деловодството. Текстът е: „Уважаем г-жо Петрова, след проведен телефонен 

разговор между ръководството на СЕМ и ДАЗД, Ви информираме, че позицията на 

ДАЗД не предвижда промени в Критериите за оценка на съдържанието, с изключение 

на допълненията към чл. 26. Чл. 26 остава непроменен, според сега съществуващия 

текст на Критериите, но се допуска с чл. 26, т. 1, 2, 3 и 4 съобразно предложението 

направено от СЕМ и АБРО.” Т.е. ДАЗД са склони единствено тази промяна да приемат, 

без да коментираме нашият (на СЕМ) проект за изменение, който беше подложен за 

обществено обсъждане, да останат досегашните текстове на Критериите, но да се 

допуснат т. 1, 2, 3 и 4, които от своя страна ще противоречат, ако остане текста на чл. 

26. Няма становище от АБРО, тъй като писмото е само до СЕМ. Т.е. не знаем дали това 

ще доведе до подписване на Споразумение. 

София Владимирова предложи Работната група отново да се събере и да се обсъди 

поставеният въпрос от АБРО. 

Старши юрисконсулт Петрова: Ще бъде ли определен нов срок, тъй като срокът в 

заповедта е изтекъл? 

София Владимирова помоли в спешен порядък да се свържат с ДАЗД и АБРО и в 

рамките на тази или следващата седмица да бъде проведена една среща на Работната 

група.  

Розита Еленова: Нали в петък се събираме? 

Главен юрисконсулт Станева: Трябва да се измени заповедта за комисията, тъй като 

тя е с фиксиран срок за приключване на работа – 17.07.2017 г., за да може след това 

официално становище на работната група да бъде представено на Съвета.  

София Владимирова предложи да бъде гласувано изменение на срока на заповедта.  

 

СЕМ гласува срок за приключване дейността на Работната група по промяна на 

Критериите – 11.08.2017 г.  

 

Информации:  

1. Информация от главен юрисконсулт Емилия Станева за влязло в сила решение на 

ВАС по Закона за отговорността на държавата и общините за вреди.  

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с информацията (Приложение т. 9).  

СЕМ прие информацията.  

 

2. Информация от Директора на дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” 

за предприети административни действия по констатирани случаи на скрита реклама в 

предавания на ДМУ. 

Директор на дирекция „Специализирана администрация” Савова запозна Съвета с 

информацията.  

СЕМ прие информацията.  
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3. Информация от главен инспектор Зорница Гюрова за проведено заседание на 

Междуведомствената група за координиране на изпълнението на Плана за действие на 

Р България за прилагане на Конвенцията за правата на хората с увреждания. 

 Директор на дирекция „Специализирана администрация” Савова запозна Съвета с 

информацията (Приложение т. 10).  

СЕМ прие информацията.  

 

4. Информация за сключен договор за кадрово осигуряване на СЕМ. 

София Владимирова запозна съвета с информацията относно сключения договор.  

СЕМ прие информацията.  

 

5. Във връзка с т. „Първа” от дневния ред. 

СЕМ реши на 14 август, 11.00 ч. – заседание, на което да се реши кои от кандидати за 

генерален директор на БНТ ще бъдат допуснати до изслушване. 

 

Материали, приложени към Протокол № 33 

1. Дневен ред. 

2. Протокол № 01/27.07.2017 г. с изх. № РД-22-25-00-12/24.07.2017 г.  

3. Доклад от Р. Радоева с изх. № НД-04-30-07-84/21.07.2017 г.  

4. Доклад от Ем. Станева с изх. № ЛРР-13-34-00-110/21.07.2017 г.  

5. Доклад от Ем. Станева с изх. № НД-02-19-00-48/21.07.2017 г.  

6. Доклад от Ем. Станева с изх. № НД-02-19-00-68/21.07.2017 г.  

7. Доклад от Ем. Станева с изх. № НД-02-18-00-10/21.07.2017 г.  

8. Доклад от Ем. Станева с изх. № РД-21-05-00-12(15)/21.07.2017 г.  

9. Доклад от Зл. Георгиева с изх. № АСД-09-30-08-50/21.07.2017 г. 

10. Информация от З. Гюрова. 

 

 

Мария Стоянова  

 

 

…………………   

 

 

Бетина Жотева 

 

 

……………... 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

     

 

 

София Владимирова– 

председател на СЕМ 

 

 

………………… 

 

 

Иво Атанасов 

 

 

...............................  

 

 

        

Старши специалист: 

Магдалена Сергиева 

   

............................. 

     

 

 


